
Tordas Község
Polgármest e re

Meghivó

Értesitem, hogy képviselőtestületünk 1991.julius 12-én
/pénteken/ 13.00 órakor iilést tart.

Az ülés helye: Községháza.

Napirend
1./ !V1üvelődési H.áz vezetésének jövőbeni

megoldása.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

2./ Fej ér I,'egye katasztrófák elleni véd elmi
koncepciója.
Előadó: Farkas János polgármester

3./ Pénzügyi terv-és költségvetés Lfélévi tel
jesitésének értékelése.
Előadó: Márld Ferenc jegyző

4./ Lakáscélú támogatások.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

5./ Bejelentések,javaslatok,

melynek tárgyalás ához meghivom.

Kérém a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.
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1./ Báhidszki B'alása
2./ ll'arltas János
3./ Halenár Károl;,.
4./ Kunsági László
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a./ vasvári pál
9./ zémann Géza

10./ JeQ,,6
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J e g y z Ő k Ö n y v

Készült: Tordas község Képviselőtestületének1991.julius 12-én
megtartott ülésóről.

Jelen vannak: Báhidszki Balázs, Farkas János, Halenár Károly,
Kunsági László, Májer Jenőné, Szemerei János, Varga

Károlyné, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző,

dr.Hamza Lászlóné iskola igazGató,
Pammerné Gaál Ágnes martonvásári jegyző,

Horváth Ottó martonvásári polGármester

Farkas János polgármester üdvözölte a megjelenteket. lVlegálla
pitotta, hogy az ülés határo:2\atképes, javaslatot tett a napi
rendi pontokra.

Napirend
1./ Müvelődési ház vezet 's énel, jövőbeni meg

oldása.
Előadó: iViárki Ferenc jegyző

2./ Fejér Megye katasztrófák elleni védelmi
koncepciója.
Előadó: Farkas János polgármester

3./ Pénzügyi terV és költségvetés I.félévi
teljesitésének értékelése.
Előadó: Márki Ferenc jegyző

4./ Lakáscélú támogatások
Előadó: lVIárki Ferenc jegyző

5./ Bejelentések, javaslatok.

A képviselőtestület a napirendeiere tett javaslatot egyhangulag
elfogadta.

1./ NaPirend előtt

l.a./ Lejárt határidejü határozatokról szóló jelentés
Márki :B'erenc jegyző három képviselőtestületi határozat végre
hajtásáról adott szóbeli jelentést.

A 19/1991./IV.5./ sz.határozat alapján a kajászói önkormányzat
részére 500.000 Ft ideiglenes jellegü pénzátadás történt a közös
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vizmübővités kiuiteli tervei számláinak kiegyenlitésére o A határ,
zat alapján a p5nz átutalása megtörtént.
A 22-23/1991./1'.24./ sz. határozatban kamattárnogatásról és első

lakáshozjutók támogatásáról döntött a testület o A határozat alap,
ján a megfelelő összegeket a pinzintézet részére átutaltuk o
A 26/1991/V.24./sz. határozattal döntött a testület intézményein]
biztositásárólo A döntés alapján a biztositási szerződést a Colo
nia Biztositó Társasággal meckötöttüko
Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az alábbi
határozatot hozta:

30/1991./VII.12./ sz.határozat

Tordas község Képviselőtestülete a

-19/1991olIV o5./ sz.
- 22/1991./V.24./ sz.
- 23/1991./V o24./ sz.
- 26/1991tV.24./ sz. határozataira adott
jelentést jóváhagyólag tudomásul vette.

l.b./ A Martonvásár Nagyközség Önkormányzata polgárme~~~r.~nek

tájékoztatója

Hortáth Ottó polgármester üdvözölte a képviselőtestületet. El
mondja, hogy a környező községele képviselőtestületiülésein~

egymás tájékoztatása érdekében évente legalább egy alkalommal
részt kivánnak venni. Avtérség településeinek érdeke egy, ezért
elképzolhetetlen a közös érdekek egyeztetése közös munka nólkül,
Tájékoztatja a testületet, hogy a gy~rói szemittelep kezelés0t
milyen formában végzik.
Beindul t Mart onvásáron az optj.ka, szemész (9t, amelynek TB részéről

való hivatalos elismeréséért kell küzdeni. Ez évben a rendelés
költségeit a nagyközség önkormányzata vállalta.
A térség közbiztonsága fokozása érdekében az érdekelt települé
sekkel közösen segit jük a rendőrség munkáját. Előrehaladott

tárgyalásokat folytattak a Belügyminisztórium illetékeseivel
arról, hogy akár jövőre rendőrörs lehessen Martonvásáron, ahol
hatósági ügyeket / személyi igazolvány,gépjármü ügyek stb/ intéz·
nének.
Tárgyalásokat folytatnak a pénzintézetetkel is o'rp nyitásáról.
Erre is biztató választ kaptak.
Ezzel a két utóbbi intézmérulyel szinte teljesen leszakadhat a
térség Gárdonyrólo
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Hozzászólás nem volt a polgármester megköszönte Horváth Ottó
polgármester tájékoztatóját.

1.c.1 Két ülés között történt

e munka
a napok-

II.vh-ús emlékmü és
megtörténhet.

befejeződött. A
augusztus 20-án

- Tordas-Gyúró-Kajászó vizmübővités ügyében meghirdetett kivi
teli versenytárgyalás junius végén megtörtént. A pályázaton
19 résztvevő volt, akik közül hosszas vita után a DWJIÉP Veszpré
kapott bizalmat a három település részéről.

A tervszerinti kivitelezés 63.400.000 Ft +ÁFA kerül, amelyből

településÜl1kre eső rész: 15.984.062 Ft IÁFÁ-san/. A kivitele
zés befejezésének határideje:1992.aug.20.
A kivitelezővel a szerződést megkötöttük, az a munkateriiletre
már felvonult.
- a községi önerős telefonhálóza épitésének junius 30-val be
ke llett volna fej eződni. Tudomásunk szerint - ez még nem hiva
talos - a müszaki átadás julius 18-án lesz, ami után a beköté
seket elvégzik a szakemberek.Az érdldcel t ek eső leölt séget még
mindig nem ismerjük.
- a Velencei-tó Környéke ÁFÉSZ illetékeseivel egyeztettük az
étterem és a müv.ház müszaki felülvizsgálatát. Egyes kisebb mun
kákra igéretet tettek, de a nagyobb munkákra 1 tető,külső vakolá
ez évben nem lceriilhet sor. Az igazgatóval személyesen tárgyal t
a polg~ármester, aki igéretet tett szakemberek bevonására, az
épület müszaki állagának teljes felmérés6re.
- a miiv.ház előtti közterület felujitása megkezdődött,

várhatóan 630.000 Ft-ba fog kerülni.A munka befejezése
ban várható.
- az emlékparle kialakitása
az 1956-os kopjafa avatása

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület a tájékoztatót tudo
másul vette.

2.1 Napirend tárgyalása
2.a.1 Müvelődési Ház vezetésének jövőbeni megoldása
A közmiivelődési tevékenység kialakitására vonatkozó ajánlás
mellékelve.
Márki Perenc jegyző szóbeli kiegészitésében elmondja, hogya
müvelődési ház igazgatói állás aU[!;usztusban megüresedik, mivel

a jelenlegi igazgató az általános iskolában kap katedrát.
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A müvelődési intézmény fenntartása az önlwrmányzat ee;yik alap
vető feladata. Eégis most van lehetőség arra, hogy az intézmény
átszervezésl're, vezetésének végleges megoldására döntés szü
lessen.
Tudjuk, hogy az intézmény müködéséhez szükséges pénzügyi és tár
gyi feltételek adottak. Személyi felt ételét kell megoldani.
A testület dönthet:
_ megszünteti az intézményt I ez jogszabályellenes I
- összevonja az iskolával I ÁMK-t szervezi

másodállásos igazgatót alkalmaz
_ főállású vezetőt alkalmaz,meghirdetve a megüresedő állást.

Hozzászálások:-._-
Kunsági László - szükség van a müvelődési házra, természetesen
jobb szervezéssel, vezetésre alkalmas emberrel,
ZémalLn Géza - szükségesnek tartja a müvelődési házat. Javasolja
az igazgatói állást főállásban betöltetni, az állást megpályáz
tatni.
Szemerei János - főáililású igazgatót,pályázattal alkalmazni.
Varga Károlyné- nem volt soha annyi munka a müvelődési házban,
hogy ptt főállású igazgatót kellene alkalmazni.
Ami jelenleg van az nem közmüvelődés.Össze kelle vonni az in
tézményt az iskolával és félállású igazgatót alkalmazni. Na
gyon jó formának tartja az Általános Müvelődési Központokat.
Halenár Károl~ - szükséges a müvelődési ház, de elegendőnek

tartja a másodállásos igazgatót.
Máj er. Jenőné - főállású igazgatót tart szükségesnelé,önálló in
tézmény müködésében. MQ~kájához mind az iskolának, mind az
önkormányzatnak nagy segitséget kell adni.
Báhidszki Balázs - jól képzett népmUvelőt léellene alkalmazni,
de ilyet nem kapunk. Idegen ember nem tud itt megélni. lliásod
állá808, helyi embert javasol alkalmazni.
Vasvári Pál - má80dállású igazgató elég.

dr.Hamza Lászlóné - az iskola és a müvelődési ház összevonását
nem javasolja. Az iskolai munka korszerüsitése megköveteli a
telj es munkát, ezért egy intézmény irányitását nem tudjálc vál
lalni.
A müvelődési házba főáll:.ísú,jólké!)zettnépmüvelő kell. Egy kis
településen a közmüvelődés kardinális kérdés. Az iskola és a
müvelődési ház külön intézményként is szerves kiegészítője

egymásnak.
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il közmiivelődési munka nem kevés, ezért azt nem lehet m!isodállá.s
ban, mintegy mellékemen elvégeznioAz igazgatói munka családos
nőnek nem való,legalább is nagyon nehéz. Tehetséges, főállású

férfit kellene alkalmazni, mert munka va.11. és Tordason a lehe
tőségek, az ellátottság is adott.
Farkas János - szükség van a müvelődési ház fenntartására, de
sokkal jobb formában mint eddig. E munkára a testületnek is
jobban oda kell figyelnie és véleményét akkor hangoztatnia,
amikor az isazgató a testület elé terjeszti éves programját.
Főállású igazgató állást javasol,amelyet pályázat útján meg
kell hirdetni.

Horváth ottó Martonvásár polgármestere - véleménye kifejtése
során elmondja, hogy ő ÁMK párti, de Marronvásáron erre a
formára van szükség.Az már más kérdés, hogy egy ilyen nagy intéz

ménynek olyan vezetőt is kell tal:3.lni, aki megbirkózik az alap
fokú oktatás,közmüvelédés feladataival.Az összevont intézményt
egy fő és igazgató és az igazgatótanács mrányitja. il közmüvelő

désben rendgeteg munka van. Egy jól képzett,agilis népmlivelőt

mindenhol lehet főállásban alkalmazni,mert tennivaló al,ad bőven.

Ha az intézmények nem összevontan, hanem kül,jn-külön miiködnek,
akkor a megfelelő vezetőt kell kiválasztani és gond nem lehet.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület 5:4 arányban
az alábbi határozat hozta:

31/1991./vII.l2.1 sz.határozat

Tordas község KépviselőtestületePetőfi Sándor
J\lüvelődési Házát önálló intézményként müköd
teti tovább.

A megüresedő főállású müvelődési ház igazgatói
állásra pályázatot kell kiirni.
A pályázat meghirdetéséről a polgármester gon
doskodjék.
Határidő: 1991.X.l5.

2. b.1 Fej ér ~ilegye katasztrófák elleni védelmi ~oncepciója
il koncepció mellé kelve

Hozzászó16.s nem vol t a képviselőtestület egyhangulag az alábbi
határozatot hozta:
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32/1991./VII.12./ sz.határozat

Tordas közs~g Képviselőtestülete a Fejér Megyei
Polgárvédelmi Parancsnokság által kidolgozott
megyei katasztrófavédelmi tervet - az erről

szóló törvény megjelenéséig - magára nézve és
intézményeire vonatkozóan kötelező jelleggel
elfogadja.

2.c./ Pénzügyi terv és költségvetés I.félévi teljesitésének
értékelése

Az előterjesztés mellékelve

A kéDvj.se16testület a számszaki adatokat értékelte és megállapi
totta, hogy a költségvetési folyamatok I. félévben jól alakul
tak, a tervezett feladatok végrehajtása időarányos és jó.
Az értékelést jóváhagyólag tudomásul vette.

2.d./ Lakáscélú támogatá~

Márki Ferenc jegyző szóbeli előterjesztésében ismertette, hogy
a képviselőtestület által megszabott póthatáridőben 4 l{amattá
mogatás kérelem érkezett be és érkezett egyelsőlakáshoz jutók
támogatási kéreIme is.
A kérelmek egy kivétellel a rendeletben foglaltaknak megfelel
nek, az ott meghatfirozottak alapján a kérelmezőll:nek támogatás
nyujtható.
Egy kérelem, Turda Sándor Tordas, Petőfi út 39 sz. alatti lakos
kamattámogatási lcérelme szerint, alátámasztva a szükséges iga
zolásokkal is, nem adható támogatás. E~nek oka, hogy a család
jövedelme a fizetendő részletek arányában nem éri el a rende
let által meghatározott értéket, annak messze alatta van.
/Rendelet szerint két eltartott esetén a %-os határ 25 %, ez
esetben azonban az arány 10,9 %/.

Hozzászólás nem volt, a képviselőtestület az előterjesztések

alapján mind a kamattörlesztési támogatások,mind az elsőlakás

hoz jutók támogatása kérdésében egyhangulag az alábbi határo
zatokat hozta:
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33/l991./VIL12.1 sz.határozat

Tordas község Képvise16testülete a lakáscélá
támogatásról szóló rendelete II.fejezetében
foglaltak értelmében:
1.1 Devecsai Tibor és neje Tordas,Szabadság út

172 sz.alatti lakosok részére egy kölcsön,
2.1 Reiner Imréné Tordas,Szabadság út 2 sz.

alatti lakos részére egy kölcsön
3.1 Kónya István és ne j e Tordas, Szabadsrc'\g át

10 sz.alatti lakosok részére egy kölcsön,
törlesztő részleteire ad kamatmentes vissza
nem téritendő támogatást.
A támogatás 1991.IV.1-1992.IIL31-ig terjedő

időre szól,havi 1.500 Ft értékben.
Az átutalásokról a Polgármesteri Hivatal gon
doskodjék.
Felelős: jegyző

Határidő: 1991.julius 31.

34/1991./vII.12.1 sz.határozat

Tordas község Kéovisé1őtestülete a lakáscélú
támogatásról szóló rendelete ILfejezet 14.§.
b.1 pontja alapján Turda~ Sándor és neje Tordas
Petőfi út 39 sz. alatti lakos ok kamattörles zté
si támogatási kéreImét elutasitja, mivel a ké
relmező által fizetett kölcsönök törlesztőrész

leteinek együttes összege a család nettó össz
jövedelmének 25 %-át nem éri le.

35/1991./VII.12.1 sz.határozat

Tordas község Képviselőtestülete a lakáscélú
támogatásról szóló rendelet III.fejezetében
foglaltak szerint:

- Hanzi János és neje Tordas, dr.Münnich F.u.
25 sz. alatti if já házasok részére 100.000 Ft
egyszeri vissza nem téritendő támogatást nyújt.
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A támogatottak értesitéséről és az összeg
OTP számlára való utalásáról a jegyző gon
doskodjék.
Határidő: 1991.julius 31.

3./ Bejelentések javaslato~

3.0../ Tisztség;viselők bejelentései

Farkas János polgármester ismertette a Fejér Megye Közgyülése
13/1991./VII.l./K.r.sz. rendeletet a helyi önkormányzatok be
ruházási,fejlesztési alapjának létesitéséről.

Javasolja, hogy a képviselőtestület csatlakozzon az alaphoz,
amelynek éves kihatáso. községünkre nézve 1.358 főx20 ]j't=27.160 ]j
A pénzügyi alap a költségvetési rendelet módositása nélkül ren
delkezésre áll, mivel a rendőrségnek nyujtantó támogatás össze
génél, az adományokat is figyelembe véve jelentés megtakaritá
sunk van.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az alábbi
határozatot hozta:

36/1991./VII.12./ sz.határozat

Tordas község KéoviselőtestületeFejér Megye
Közgyülés 13/1991./VII.l./K.r.sz. rendeleté
vel egyetért és csatlakozi.k a helyi önkörmány.
zatok beruházási,fejlesztési alapjához.

A polgfJ.rmester ismertette a helyi polgárőrség kéreImét, amelybel
anyagi támogatást kérnek a saját autókkal végzett éjszakai szol·
gálatokban résztvevő autósok benzihköltségei megtéritéséhez.

íHmondta, hogy a helyi polgárőrség tavaszi megalakulása óta
rendszeresen,jól szervezetten végzi feladatát. Egyesületté 0.10.
lüt,ísuk most van folyamatban. A helyi közbiztonság fokozásában
nagy szerepet játszanak, tevékenységük rendkivül hasznos.
Egyesületté való megalakulásuk esetén javasolja támogatásukat.
Jelenlegi benzinköltsógekkel számolva, egy autó napi 40 km
futását figyelembe véve,a csak benzinköltség éves összege
65.000 Ft. Ezt is figyelembe véve erre az évre 30.000 :B't támo
gatás megállapitását javasolja.
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Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangulag az aLí.bbi

hatl3.rOzatot hozta:

3711991./VII .12.1 sz .határozat

Tordas k~zség KéoviselőtestUlete a tordasi
Polgárőrség Egyesületet 1991.évre vonatkozóal
30.000 Ft támogatásban rószesiti.

A továbbiakban a polgármester ismertette a tordasi Evangélikus
Egyházközség és gyúrói Református Lelkészi Hivatal kérelmet,
amelyben az egyházi táborelzásokhoz kérnek anyagi támogatást.
E támogatás elsősorban a helyi gyerekek nyári táborozását se-

l., t 'g ene.

Hozzászólások:
Kunsági László - mennyit kér a két egyház?
Báhidszki Balázs - mennyi az evangélikus és reform,oltus vallású

gyerekek száma ?
Szemerei János evangélikus lelkész válaszában elmondja, hogy

a kérelemben ~sszeget nem irtak, a támoga16.s ~sszeGét a testUlei
re bizzák. Ez évi táborozásol,hoz cc. 10.000 :B't hüínyzik o

'rordason k~zel 70 gyerek evangéli:kus vall,ísú, refonnátus vallá
sú k~zel 20 fő.

Báhidszki Balázs - javasolja a 10.000 :D't támogatÓs meGszavazá
sát agyerekel, ariínyában 7: 3 arányban.

T~bb hozzászólás n~n volt a kópvise16tcstUlet egyhangulag az
alábbi határo~atot hozta:

38/1991./vlI.12.1 sz.határozat

Tordas k~zség hépviselőtestülete

egyházi táborozások költsógeihez
rúl az alábbiak szerint:
- Evengélikus Egyll1ízközség 'eorc1as: 7.000 Jl't

- Heformátus Egyház Gyúró: 30000 Ft

At összeg kiutalásáról a jegyző gondoskod
jék.
Határidő:1991.julius 31.
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A polgjrrnester t6jékoztatta a testületet az Egyetértés J/iG.TSz

eln15kének leveléről, amelyben a testület 29/199L/V.24./ sz.

határozatára reagált. A tsz, vezetősége egyetértett a testület

hateirozatával és a földek visszaigénylsse során mEtS területet

jelöl ld visszaadásra, igya "Pélskom" zártkerti terület tov6.bbi

kiosztásranem kerül.

Báhidsz ki Balázs alpolgármester j avasolj a a polgármest er 1991. é,

jutalmát a köl tssgvetésben tervezett 5.000 :D't-ban meg6.llapitani.

nem volt a kénviselőtestUlet egyhangulag az alábbi
határozatot hozta:

39/1991./VII.12o/ sz. határozata

'-'lJ·IJ ' r ",.1. b~Yl /llal"J"tJ"a "le-'Ll J__ l, L U ..,.' o oo o ,..;: L - 0"__ d c,;"» lJ. ü.

J/tár,ki Ferenc jegyző iSLlertette, hogy a megjelent lH1t5s1cUri

törvény értelmében a különböző útke7,el6i felad8tok elUtás

jegyzői hatáskör lesz.A helyi utjaink,j,~rd8"ink felügyelete,

állagának javitására tett intézkedések, ujak épitése,vizrende

zés, bontás stb, olyan szalrértelmet kiwJ.n, amelyre s:?Iakelőadót

allí.almc,zni nem tuc1unk.A meLyei Tanácsi rendszerben müködő út

felügyelői hálózat megszünt.

Tájékozóct:.:isunk szerint területünk régi útfelUgyelőjét a bicskei

Polgármesteri Hivatal alkt'lmazza és szivesen veszi e feladat

körhöz való csatlakozásunkat • il lrözös felaciat ellátásához út

jaink hosszánalc arányában kell 8.nye'i,;ilag is hozzájárulni. Ez

az összeg km-ként 2.500 Ft x 8,5 km= 21.440 Ft.

Hozzászólás nem volt a lcénviselőtestület ecylJungulag az alábbi

határozatot hozta:

4o/1991./VII.12./ szohat~ro~at

Tordas község Képvise16testülete Bicske

székhellyel igazgatási társulást hoz létre

az útkezelői feladatok gyakorlás6.ra vonat
kozóan.

A részletes szabályokat a megé.llapodás tar
t almaz 7., a q

A társulási hozzájárulás mértékét évente
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mell8kletben kell mechat:cirozni.

Felelős: polgármester,

Határidő:1991.VIII.l.

jegyző

A jegy'ző a tovéÍbbialcban téÍjékoztatta a testületet aeTól, hogy

a költségvetésben biztositott keret terhére oegrendeli a számi

tógépet. lIzt indokolja a népességnyilv'cÍntartás rendszer6nek

változása, sZ.:'Ímitógépes munkv.i, különböző, a munkát kÖ'ln;:itő

programok beszerzési lehetősége, a hivatali munka korszerüsités(

A feladat és hatéÍsköröket szabályozó törvény julius végén ha

tályba lép. 1<:nnek megfelelően több ol;yan hatÉÍslcör kerül a tes

tülethez, amelyet eddig a hivatal, vagy 8. jegyző gyakorolt.

Szükséges sürgősen a SZJilSZ végleges elfogadúsa, ezért leSké

sőbb augusztus végén testületi ülést kell tartani. Addig is

egyes szocLllis és gyúmügyi feladé'tokban a testületnek ke.ll

döntenie.

3.b.1 Képviselők bejelentései

Varga Károlyné - a Szt-László patak koszos,törmelékkel tele,

- iskola és a patak közötti terület elhanyagolt '00ncI0~\atlan,

- a kerti:szek permetezése és tiJzelése a körn::rezetet SZeXlll.~re3i.

zémann Géza - az üzletközpont épitkezése hogyan áll?

- a Köztársaság.Rákóczi utcáhan az áramellát:cÍs rossz. Szerelők

180 V-ot mértek,vagy ennél alacsonyabbat is. j': miatt több hutő,

TV és egyéb készülek ment tönlue. Szükséges int'Jzkec1nL

Halená.r Károly - az erdőmajori út állap ota ross z. J'ó volna ha

azt a tsz" rendszerGsen l,arbantartami.

Báhidszki Balázs - El. tordDsi sitt telepre valakik 01aji2",anot

hordanak, ami a talajt és a környezet is szennyezi / bemutlil.l!Lta

a hozott min<lí:lí.t/. Ki kell deríteni ki helyez el szennyező anya

got ott, ahol ez tilms.

Farkas iIános polg:irmester válasz:cÍban elmondja, hogy a patak

kargantartása a KDT Vizügyi Igazgatós:ig feladata.

Az iskola és patak közötti területen, ahol a fásítást ez év ta

vaszán végeztük el, valóban nagy a gaz. 1': munk;H a J?ajtakisér

leti állomás elvállalta. Ismételten megkeressük őket a feladat

elvégzése érdekében.

A virágkertészek engedc:ilyezett növényvédőszerrel dolgoznak,ka
zl:lnházaik é,)itési engedéllyel épUltek.ÜzemeJésük szabályos.
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Az tizietközpont épittezése a start hitel elh~zódása miatt áll.
L~ég csak most derUl ki, ki kap kölcsönt és ki tudja elkezdeni

az épitkezést.A további lépések a hitelektől függnek.
Az "Újfalu" áramellátása kérdéeében a jegyző megkerste a baracs.

kai ÉDÁSZ Kirendeltséget, ahol azt a tájékoztatást kapta, hogy
a trafó birja a szükséges terhelést, ilyen nagymérvü feszültség
esés mimcs. Ha szükséges ez ÜgySEln Zémann képviselővel együ~tt

megkereshet ik az É:DÁSZ!Pt.

Az 2rdőmajori út a tsz. kezelésében van. Annak állaga miatt már
jeleztünk a tsz. felé. A tsz elnöke azt a választ adta,hogy ez
évben nincs keretük jelentősebb javitásra, de az öreghegyi föld
tulajdonosok anyagi hozzájárulását is szivesen fogadnák.

Az oljaiszap stttelepen történő lerakását kivizsgáljuk és a szül
séges intézkedéseket megtesszük.

Az adott válaszokat a kéoviselőtestület egyhangulag tudomásul
vette.
Márki Ferenc jegyző ismertette az augusztus 20-i ünnepi program
és emlékmüavatás tervezetét.
Hozzászóláso!,:
Báhidszki Balázs - jónak tartja a programot

Varga Károlyné - ~gy !:ell megsz ervezni 20-át, hogy az végre
méltó legyen az üm1ephez. Ne legyen iskolás ünnepály. Az ünne
pi beszédet és a szobor avatását a polc;:.írmester nem tudja meg
csinálni. Nem tud erre méltó szöveget irni és elmondani sem
tudja. Ide egy történész, egy neveS szel::élyisóg kell. Lehet
ebben az országb~D ilyet találni. Névszerint ő nem tud senkit
javasolni,de keresni kell valakit.

Farkas János - örül annak, hogy nem kell szerepelnie,keresni
kell előadót. Minden esetre elgondolkodtat6 Varga Károlyné vé
l eménye •

Márki Ferenc jegyző - ~gy érzi fölcislegesen dolgozott a terve

zeten. A jövőben találjon a testület mc1s szervezőt.Nem ért egyet
Varga Károlynéval. EgY"Jtordasi emlé!,mü avatása nem idegen embe-

rekre tartozik.

Több hozzászólás nem volt a polgármester az ülést befejezettnek

nyilváni~ot::tV.
~ kmf.

lviárki Ferenc
j eg;yző


